

River Oaks Baptist Church Chinese Mission

越棉寮華僑浸信會

Rev. Clifford Lee, Pastor (English)

主任牧師：李厚盛牧師

Paul Foo, Pastor (Chinese 華語崇拜)

Joshua Lee, Minister of Media & Youth



3

2300 Willowick Rd. Houston, TX 77027

713-622-0570

www.robc.org/chinese-mission

robcchinesemission@gmail.com

youtube.com/channel/UCRg4MqIcagLUaSkpmNS0xQQ

facebook.com/ROBCCM

Our Worship to God 我们敬拜上帝

August 8, 2021

上午 十一点三十分 12:00 A.M.

We at ROBCCM welcome you to our worship today. If you are looking for a place to belong, we invite you to be a part of our church family. 越棉寮浸信會熱烈的歡迎今日來參加主日崇拜的每一位，也欢迎您加入我們的大家庭。

Worship Service 主日崇拜



Welcome and Opening Prayer

Song: #89 Praise to the Lord

Scripture: Matthew 6:28-29, 9:35-38 (I Samuel 9-10)

Song: #53 Great is Thy Faithfulness

Message: "God's Way 3" Pastor Lee

Song: #350 I Have Decided to Follow Jesus

Benediction

We are back to having services in the Chapel **RIGHT NOW** (English Only). However, this is completely dependent on ROBC having their facilities open, so continue to check www.robc.org/covid19 to see the latest news and updates.

主曆 二零二一年六月廿七日

歡迎和祈求

唱詩：#89 讚美耶穌

經文：馬太福音 5:1-20 (I Samuel 8:1-22)

唱詩：#53 祢信實何廣大

證道：“Gods Way 2” 李牧師

唱詩：#350 我已經決定

祈禱祝 李牧師

Prayer List and Announcements:

1. Pray for recovery of strength: Nay Khov, Steven Lee, Susan & Mark Heavener, Manni Matala, Ean Chang, Charles' mom and dad, Kim Spence's mom, Phat Lam, Viola Chan, Judy Raley, Christie's sister, Lynn.
2. Pray for those with physical problems: Phat Lam, Rose Lam, Amy Lee, and others.
3. Pray for those in the military programs: Foo Long (Army) and Camryn Lam (Air Force).
Congratulation to Camryn who graduated and is now in the Air Force in California.
4. Pray for the victims of shootings, natural disasters, virus, and first responders.
5. Pray for our elected officials that they follow God.
6. Pray for our missionaries that they are strengthened by God's presence and our support.
7. Pray for the mission of our church and that we build for the future.
8. Pray for the Building Fund.
9. Pray for Joshua Lee's leadership in Youth and Children's ministry.
10. Pray for those going through family problems that God will heal them.
11. Pray for Sue (Chang) Tay and her family as she continues to take medical treatments.
12. Pray for Amy's Mom, Chhang Ling, who is now home recovering.
13. Pray for Amy as she takes medical tests and treatments. Thank God for them.
14. Pray for Esther as she returns from Arkansas August 13.
15. Pray for the victims from the current outbreak of COVID-19.
16. Pray for the family of Pastor Paul who passed away on 7-11-21. Burial Service 8-12-21 Dignity Memorial Oaks at 2:30pm at the Chapel by the Lake. Memorial Service TBD at ROBC.
17. Pray for those involved in our Worship Service digital broadcasts: Joshua Lee (Digital and Social Media), Pastor Lee (English) and Lee Family Singers.
18. Send your offerings to: ROBC CHINESE MISSION, 2300 Willowick Rd., Houston, Texas 77027
19. If you are over 60, thank God for the extra time in this life to do the will of God in sharing the message of Christ with others and helping them to do the same.

Weekly Budget Needs 每星期預算需要: \$ 700.00 **Offering Received** 奉獻收入: \$ N/A 元

For those who asked about in-person services, ROBC has theirs at 10:00 am in the Sanctuary and we have ours at 12:00 pm in the Chapel. Please refer to the webpage for updated information about these as it is a week by week decision as to have in-person services decided on Tuesday night by church leaders. Also, see the church precautions for in-person services.

We also have virtual services on YouTube as well as Facebook.

Webpage: robc.org/chinese-mission Facebook: facebook.com/ROBCCM

YouTube: youtube.com/channel/UCRg4MqlcagLUaSkpmNS0xQQ

祷告事项和报告

1. 请继续为身体复原祷告：許鄧淑英, 李司提反 Susan & Mark Heavener, Manni Matala, 林禪燕, 陳堅杰, 孔辉, 陈升隆和吴少芳, Kim Spence 的母亲, 林兴发 Viola Chan, Judy Raley, and 张文雄牧师。
2. 请为那些身体上有问题祷告计有罗静端的脚痛, 李师母的姐姐在高棉。Christie Lam 的妹妹 Lynn, 譚佳施, 李师母等。
3. 请为参加军事训练傅龙 (陆军), Camryn Lam (ROTC) 祷告。
4. 請為槍戰受害者及自然災難的受害者和救援人員禱告。
5. 請為當選的政官員們跟隨主禱告。
6. 請為我們的傳道工作有神的同在及我們的支持加強力量禱告。
7. 請為我們的教會的使命及建設教會的前途禱告。
8. 请为教会的建设基金祷告。
9. 请为李约书亚领导青年事工祷告。
10. 请为经过家庭问题而得到神医治祷告。
11. 请为张淑珍的医疗和她的家庭祷告。
12. 请为 林婵娟在家里修养祷告。
13. 请为 Manni 的姪女 Julie 她的丈夫蒙主恩召和她的父親進醫院祷告。
14. 请为李以斯帖準備往阿肯色州工作至八月份祷告。
15. 请为目前冠状病毒受害者祷告。
16. 為 7 月 11 日 21 日去世的保羅牧師的家人禱告。 **Burial Service 8-12-21 Dignity Memorial Oaks at 2:30pm at the Chapel by the Lake. Memorial Service TBD at ROBC.**
17. 请为那些参与我们广播崇拜的人员祷告计有李约书亚 (社交媒体), 李牧师 (英语), 傅牧师 (潮州), (泰语), 李师母 (潮州), 和李家歌唱原)
18. 你可将你的奉献寄到:**ROBC Chinese Mission, 2300 Willowick Rd., Hou, Tex 77027**
19. 如果你超过 60 歲, 感谢上帝在这一生中的额外时间来事奉神, 与别人分享基督的信息并帮助他们也这样做。

對於那些询问亲自到教会敬拜上帝, 母会有他们的崇拜上午十点。我们在聚会所上午十一点半。请参阅网页以获取有关这些更新信息, 因为这是以每週二晚上决定的。请参阅教会提供现场崇拜的豫防措施。

我们还在 YouTube 和 Facebook 提供音讯崇拜。

Webpage: robc.org/chinese-mission Facebook: facebook.com/ROBCCM

YouTube: youtube.com/channel/UCRg4MqlcagLUaSkpmNS0xQQ